

The **Junior Professorship Entrepreneurship** (Prof. Dr. Christoph Seckler) at the **ESCP Business School Berlin** is looking for a:

Student assistant (m/f/d)

10 hours per week

The position is temporary, and the duration ideally at least 6 months. An extension is usually possible. Preferred **start date is from 01.10.2024**.

What you will work on

The scope of duties includes supporting the Chair and the Jean-Baptiste Say Institute for Entrepreneurship as well as the Center for Design Science in Entrepreneurship in the areas of research, teaching and practical cooperation. This includes taking over research and analyses, preparing concepts and presentations as well as organizing events.

What we offer

- Opportunity to work on current practical and research topics
- Various activities
- Flexible working hours
- Great team

What we expect

- Studying within a Master's program for the full duration of the employment
- Experience with social science research is an advantage
- Safe handling of MS Office programs
- Very good knowledge of English, written and spoken, German desirable
- Interest in the fields of entrepreneurship and strategy
- Personal initiative, sense of responsibility, commitment and reliability

If you are interested, please send your curriculum vitae with a short informal cover letter to cseckler@escp.eu.

Prof. Dr. Christoph Seckler
ESCP Business School Berlin
Junior Professorship Entrepreneurship
Heubnerweg 8-10, 14059 Berlin
E-Mail: cseckler@escp.eu
www.escp.eu/berlin

ESCP Business School is an international business school with campuses in six major European cities, in Berlin, London, Madrid, Paris, Turin and Warsaw. Established in 1819, ESCP is the first business school in the world. Until today, the business school regularly holds top positions in Financial Times rankings. Academic key areas at ESCP Berlin are entrepreneurship, sustainability, digitalisation as well as diversity and inclusion.

www.escp.eu/vacancies-Berlin

Die **Juniorprofessur Entrepreneurship** (Prof. Dr. Christoph Seckler) der **ESCP Business School, Campus Berlin** sucht zum nächstmöglichen Zeitpunkt:

Studentische Hilfskraft (m/w/d)

10 Stunden pro Woche

Die Stelle ist zeitlich befristet und die Dauer beträgt 3 bis 6 Monate. Eine Verlängerung ist in der Regel möglich. Der bevorzugte **Beginn ist ab dem 01.10.2024**.

Woran Du arbeiten wirst

Das Aufgabengebiet umfasst die Unterstützung des *Lehrstuhls* und des *Jean-Baptiste Say Institutes für Entrepreneurship* sowie des *Center for Design Science in Entrepreneurship* in den Bereichen Forschung, Lehre und Praxiskooperationen. Dazu zählen die Übernahme von Recherchen und Analysen, die Vorbereitung von Konzepten und Präsentationen sowie die Organisation von Events.

Was wir bieten

- Möglichkeit an aktuellen Praxis- und Forschungsthemen mitzuarbeiten
- Abwechslungsreiche Tätigkeiten
- Flexible Arbeitszeiten
- Tolles Team

Was wir erwarten

- Studierend innerhalb eines Masterstudiums für die komplette Dauer der Beschäftigung
- Erfahrung mit sozialwissenschaftlicher Forschung sind von Vorteil
- Sicherer Umgang mit MS Office Programmen
- Sehr gute Deutsch- und Englischkenntnisse in Wort und Schrift
- Interesse an den Bereichen Entrepreneurship und Strategie
- Eigeninitiative, Verantwortungsbewusstsein, Engagement und Zuverlässigkeit

Bei Interesse, sende uns bitte Deinen Lebenslauf mit kurzem Motivationsschreiben an:

Prof. Dr. Christoph Seckler
ESCP Business School Berlin
Juniorprofessur Entrepreneurship
Heubnerweg 8-10, 14059 Berlin
E-Mail: cseckler@escp.eu
www.escp.eu/berlin

Über die ESCP Business School: Die ESCP Business School ist eine internationale Wirtschaftshochschule mit Standorten in 6 europäischen Metropolen. Gegründet in 1819 ist die ESCP die älteste Business School weltweit. Bis heute belegt die ESCP regelmäßig Spitzenplatzierungen in den Rankings der Financial Times. Akademische Schwerpunkte der ESCP Berlin sind die Themen Entrepreneurship, Nachhaltigkeit und Digitalisierung.

www.escp.eu/vacancies-Berlin